
Z á p i s   č. 9 

z veřejného zasedání  zastupitelstva obce Bernartice konaného dne 15. 3. 2012 od 19.00 hod    

v malém sále sokolovny  v Bernarticích. 

Přítomní: Souhrada Pavel, Fuka Jaromír, Fuková Zdeňka, Čížková Pavla, Čeněk Zdeněk, 

Ing.Drástalová Jitka, Hrubec Jiří, Novák Jaroslav, Hrádek Josef, Ing.Tupý Václav, 

Zeman Jan, JUDr. Souhrada  Vladimír, Kofroň Václav, Malý František  . 

Omluvena: Sušerová Jaroslava 

 

1. Zahájení 

Starosta obce přivítal přítomné a konstatoval, že je zastupitelstvo usnášeníschopné a jmenoval 

zapisovatele zápisu Ing. Zdeňka Souhradu a ověřovatele zápisu pana Jaromíra Fuku a pana Piuse 

Zdeňka Vágnera a seznámil přítomné s programem jednání. 
 

  
 

P r o g r a m : 

1. Zahájení a schválení  programu.  

2. Zpráva o činnosti rady od zasedání zastupitelstva obce dne 22.12.2011.   

3. Projednat a vzít na vědomí rozpočtové opatření č. 17/2011, č.1/2012 a 2/2012    

4. Projednat a schválit přijetí do majetku obce stavbu polní cesty v k.ú. Rakov u Svatkovic   

5. Projednat a schválit podání žádosti k PF ČR o bezúplatný převod pozemků v k.ú. Srlín do 

majetku obce.           

6. Projednat a schválit   materiál společnosti ČEVAK a.s. vodné a stočné na další období . 

7. Projednat, schválit smlouvu mezi obcí Bernartice a Římskokatolickou církví   

8. Projednat a schválit darovací smlouvu mezi obcí Bernartice a Centrem pro zdravotně 

postižené Jč kraje Písek  

 9. Projednat žádost o koupi a schválit záměr prodeje obecního pozemku v k.ú.Zběšice   

10. Projednat žádost o bezúplatný převod pozemků v k.ú. Svatkovice      

11. Projednat oznámenou změnu hodin pro veřejnost od Pošty Bernartice    

12 . Diskuse. 

13. Závěr - Usnesení. 

 

Doplňující bod: 

1)  Projednat a schválit výsledek hospodaření společnosti Bernartice s.r.o.   

2)  Bod č. 10 z rozeslaného programu vyjmout, neboť Pozemkový Fond tento pozemek nabídne 

k prodeji Mysliveckému sdružení, které tam má klubovnu. Myslivecký spolek již o pozemek 

požádal a mají přislíbeno, že jim bude převeden. Proto je tento bod již bezpředmětný. 

   

ZO schvaluje 14 hlasy doplnění bodu do programu a vyjmutí bodu č.10 z jednání.   

ZO schvaluje 14 hlasy všech přítomných program jednání zastupitelstva obce Bernartice. 

  

2. Zpráva o činnosti rady obce od zasedání zastupitelstva obce   22.12.2011 do 15.3.2012. 

Rada se na svých jednáních sešla celkem 6x a jednotlivými usneseními projednala: 

1/12 Rada obce projednala a schválila dodatek č.1 dohody mezi obcí Bernartice a Svazkem obcí 

Milevsko. Předmětem dodatku je prodloužení doby trvání dohody do 30.6.2012. Rada pověřuje 

starostu podpisem dodatku. 

2/12 Rada obce projednala a vzala na vědomí oznámení Mě.Ú. Milevsko, odboru vnitřních věcí o 

počtu řešených případů trestní komisí vzniklých na území obce Bernartice. V souladu 



s veřejnosprávní smlouvou uhradí Obec Bernartice Městu Milevsko za každý případ 500,-Kč. Za 

čtyři případy vzniklé na našem území tedy celkem 2000,-Kč.  

3/12 Rada obce projednala a vyhlašuje výběrové řízení – výzvu k podání nabídek na výkup dřevní 

hmoty na období I.Q – II. Q. 2012 dle předloženého návrhu. Osloveny budou tyto firmy: 

- Dipl. Ing. Zdeněk Bečvář, Tvrz Vrchotice   

- Ing. Václav Vlček, Lesospol s.r.o  Zbiroh 

- Ing. Zdeněk Kadlec, Katovice   

- Jaruška Maňásková s.r.o., Srlín č.p. 50  

- Dagmar Kalafunová, Lesnictví-obchodní činnost   Tábor – Horky. 

4/12 Rada obce projednala a schvaluje vyhlášení výzvy k podání nabídek na zalesnění strojem, dle 

předloženého návrhu. Osloveny budou tyto firmy: 

- Dipl. Ing. Zdeněk Bečvář, Tvrz Vrchotice   

- Ing. Václav Vlček, Lesospol s.r.o  Zbiroh 

- Ing. Zdeněk Kadlec, Katovice   

- Jaruška Maňásková s.r.o., Srlín č.p. 50  

- Dagmar Kalafunová, Lesnictví-obchodní činnost  Tábor – Horky. 

5/12 Rada obce projednala a schvaluje rozpočtové opatření č. 17/2011 v oblasti příjmů -40 280,-

Kč, v oblasti výdajů +274 618,-Kč, v oblasti financování +314 898,-Kč. 

6/12 Rada obce projednala a bere na vědomí oznámení SFŽP ČR Praha, o zamítnutí žádosti obce 

Bernartice o podporu z OP životní prostředí   – zkvalitnění nakládání s odpady a odstraňování 

starých ekologických zátěží – projekt „Systém sběru separovaného odpadu v obci Bernartice“ 

(svozové auto). 

7/12 Rada obce projednala žádost pana Zbyňka Tesky z Milevska o změnu územního plánu obce 

Bernartice, sídla Bojenice pozemkové parcely č. 148 v k.ú. Bojenice z kultury zahrada na plochu 

pro bytovou výstavbu. Žádost bude zařazena do návrhu nového územního plánu obce, který musí 

být vytvořen nejpozději do roku 2015. 

8/12 Rada obce projednala  a schvaluje poskytnutí příspěvku ve výši 2000,-Kč pro Centrum pro 

zdravotně postižené Jihočeského kraje o. s. , pracoviště Písek  

9/12 Rada obce projednala a na základě jednání hodnotící komise posouzení a hodnocení nabídek 

veřejné zakázky „Sběrný dvůr Bernartice – technické vybavení“ bod III. vybírá dodavatele 

technického zařízení sběrného dvora Bernartice firmu MEVATEC s.r.o Roudnice nad Labem – 

Bezděkov  s nabídkovou cenou 3 349 749,60 Kč vč. DPH. Rada pověřuje starostu obce podpisem 

smlouvy.  

10/12 Rada obce projednala a schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení práva 

odpovídajícího věcnému břemenu mezi obcí Bernartice a společností E.ON, Distribuce a.s  České 

Budějovice Předmětem smlouvy je vedení kabelu NN stavby „Bernartice, Bečvář – kabel NN“ 

v pozemcích obce Bernartice   v k.ú. Bernartice u Milevska. Rada pověřuje starostu podpisem 

smlouvy. 

11/12 Rada obce projednala a v návaznosti na novelu nařízení vlády č.564/2006 Sb. upravuje 

tarifní plat ředitele ZŠ a MŠ Bernartice Mgr. Petra Vašíčka  s platností od 1.1.2012. Rada pověřuje 

starostu podpisem platového výměru. 

12/12 Rada obce projednala a, na základě výsledku hodnocení výběrové komise zakázky „Cenová 

nabídka na výkup dřevní hmoty I. a II. Q. 2012“, vybírá odběratelem dřevní hmoty z lesů obce 

Bernartice společnost Dagmar Kalafutová, Lesnictví – obchodní činnost, Sadová 166, 390 01 

Tábor – Horky  a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

13/12 Rada obce projednala a schválila smlouvu o výpůjčce mezi Obcí Bernartice a TJ Sokol 

Bernartice  Předmětem této smlouvy o výpůjčce jsou dva kusy fotbalových branek Junior o 

rozměrech 5 x 2m z kompozitních materiálů v celkové hodnotě 45.600,- Kč. Rada pověřuje 

starostu podpisem smlouvy o výpůjčce. 



14/12 Rada obce projednala a schválila smlouvu o výpůjčce mezi Obcí Bernartice  a Občanským 

sdružením vlastníků lesa při obci Bernartice  zastoupené předsedou výboru panem Vladimírem 

Zikou. Předmětem smlouvy o výpůjčce je osobní automobil značky LADA – VAZ NIVA speciál,  

SPZ 5C1 0317. Rada pověřuje místostarostu podpisem smlouvy. Starosta byl vyloučen z jednání. 

15/12 Rada obce projednala  a schválila smlouvu o výpůjčce mezi Obcí Bernartice a Občanským 

sdružením vlastníků lesa při obci Bernartice zastoupené předsedou výboru panem Vladimírem 

Zikou. Předmětem této smlouvy o výpůjčce je osobní automobil tovární značky Volkswagen 

Transporter, SPZ AKD 49–37. Rada pověřuje místostarostu podpisem smlouvy. Starosta byl 

vyloučen z jednání. 

16/12 Rada obce projednala a doporučuje zastupitelstvu obce ke schválení přijetí do majetku obce 

od ČR – Ministerstva zemědělství – Pozemkový úřad Písek stavbu polní cesty „Pod stokami“ na 

pozemcích v k.ú. Rakov u Svatkovic v celkové investiční hodnotě 1 517 439,-Kč. 

17/12 Rada obce projednala a na základě sdělení hodnotící komise o nejvhodnější nabídky 

podlimitní zakázky „Sběrný dvůr Bernartice – stavební část“ vybírá zhotovitelem akce společnost 

UNIKO Písek s.r.o., Písek s nabídkovou cenou 6 238 390,-Kč včetně DPH a pověřuje starostu 

podpisem smlouvy. 

18/12 Rada obce projednala  a schvaluje vyřazení drobného hmotného majetku (nad 3000,-Kč) a 

majetku do 3000,-Kč ZŠ a MŠ Bernartice, dle předloženého návrhu ředitelem ZŠ a MŠ Bernartice 

a způsob jeho likvidace. 

19/12 Rada obce projednala a bere na vědomí bez připomínek oznámení Mě. Ú. Tábor – odbor 

územního rozvoje o projednání a zveřejnění návrhu zadání změny č.1 Územního plánu Opařany. 

20/12 Rada obce projednala žádost manželů Škochových, ředitelů XVII. Jihočeského folklorního 

festivalu Kovářov 2012, o poskytnutí příspěvku na pořádání festivalu. Rada neschvaluje 

poskytnutí příspěvku. 

21/12 Rada obce projednala a doporučuje zastupitelstvu obce podání žádosti k Pozemkovému 

fondu ČR, pracoviště  České Budějovice o bezúplatný převod pozemků v k.ú. Srlín do majetku 

obce Bernartice. Pozemky jsou v ÚPD zaneseny jako plocha pro bydlení a obec může o tyto 

pozemky požádat s odvoláním na § 5 zákona č. 95/1999 Sb. 

22/12 Rada obce projednala a schvaluje, jako návaznou smlouvu na výstavbu sběrného dvora 

Bernartice, smlouvu o výkonu autorského dozoru na stavební část projektu „Sběrný dvůr 

Bernartice“ mezi obcí Bernartice a společností Kapex s.r.o. České Budějovice. Cena je stanovena 

ve výši 40 000,-Kč + DPH. Rada pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

23/12 Rada obce projednala a schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení práva 

odpovídajícího věcnému břemenu mezi obcí Bernartice a společností E.ON, Distribuce a.s. České 

Budějovice Předmětem smlouvy je umístění nového kabelového vedení NN stavby s názvem 

„Zběšice č.p. 7, Mareš, kabel NN“ na pozemku obce Bernartice  v k.ú. Zběšice. Smlouva se 

zřizuje úplatně za jednorázovou úplatu 580,-Kč. Rada pověřuje starostu podpisem smlouvy. 

24/12 Rada obce projednala žádost paní Anny Petráškové z Křižanova o přidělení bytu v DPS 

Bernartice. Žadatelka bude zařazena do evidence žadatelů o přidělení bytu v DPS Bernartice. 

25/12 Rada obce projednala a bere na vědomí inventarizační zprávu z inventarizace majetku obce 

Bernartice k 31.12.2011 s výsledkem – inventarizační rozdíly nebyly zjištěny. 

26/12 Rada obce projednala a z důvodu podání pouze jedné nabídky ruší výběrové řízení na 

zalesnění strojem, dle zadání usnesení č.4/12. 

27/12 Rada obce projednala a schvaluje podání žádosti o dotaci v programu podpory obnovy a 

rozvoje venkova na akci „Dětské hřiště Zběšice“. Program MMR, celkové náklady 350 000,-Kč, 

požadovaná dotace 250 000,-Kč. Rada pověřuje starostu vypracováním a podáním žádosti. 

28/12 Rada obce projednala a schvaluje podání žádosti o dotaci v programu MMR –podpora 

výstavby technické infrastruktury na akci „Výstavba komunikace v lokalitě Posvátný – nová 

výstavba“. Celkové náklady 1 860 000,-Kč, požadovaná dotace 1 050 000,-Kč. Rada pověřuje 

starostu vypracováním a podáním žádosti. 



29/12 Rada obce projednala a schvaluje podání žádosti o dotaci v programu SFDI – zvýšení 

bezpečnosti dopravy a jejího zpřístupnění osobám s omezenou schopností pohybu a orientace na 

akci „Chodníky – Milevská ulice“. Celkové náklady 1 000 000,-Kč, podíl obce 300 000,-Kč. Rada 

pověřuje starostu vypracováním a podáním žádosti. 

30/12 Rada obce projednala a schvaluje směrnici o cestovních náhradách a stravování s účinností 

od 1.1.2012 dle předloženého návrhu. 

31/12 Rada obce projednala a schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2012 v oblasti příjmů -131 659,-

Kč, v oblasti výdajů  -40 306,23 Kč  a v oblasti financování 224 852,77 Kč. 

32/12 Rada obce projednala oznámení starosty o platebním rozkazu vydaném Okresním soudem 

v Písku ve věci padlého stromu na dům č.p.133 v ulici Táborská. Rada s tímto rozhodnutím 

nesouhlasí a po konzultaci s pojišťovnou Alianz pověřuje starostu obce a právníka obce 

vypracováním a podáním odporu proti tomuto rozhodnutí v zákonné lhůtě. 

33/12 Rada obce projednala a rozhodla o svolání porady zastupitelstva obce na den 22.2.2012 od 

19,00 hodin do klubovny hasičské zbrojnice v Bernarticích. 

34/12 Rada obce projednala zprávu starosty o jednání svolaném na základě podnětu pana Samce, 

K Posvátnému č.p. 322, Bernartice, který upozornil na praskání štítové zdi svého domu v důsledku 

průjezdu těžkých vozů v blízkosti zdi. Rada souhlasí s postupem starosty a pověřuje jej, v souladu 

se závěrem společného jednání zajištěním vypracování znaleckého posudku statika. 

35/12 Rada obce projednala a schvaluje dodatek č.1 smlouvy mezi obcí Bernartice a Vladimírem 

Zikou z Nemějic ze dne 1.7.2011 na zajištění výkonu hajného a OLH v lesích obce Bernartice 

s účinností od 2.1.2012, dle předloženého návrhu a pověřuje starostu podpisem dodatku. 

36/12 Rada obce projednala a doporučuje zastupitelstvu ke schválení materiál společnosti 

ČEVAK a.s., České Budějovice, provozovatele vodohospodářského majetku obce Bernartice. 

Jedná se o změnu cen vodného a stočného. Návrh ceny na období od 1.4.2012 do 31.3.2013 je: 

Vodné 40,60 Kč 

Stočné 24,30 Kč 

Celkem 64,90 Kč – bez DPH. 

Cena je shodná se současnou cenou. 

37/12 Rada obce projednala žádost pan Marcely Fečové z Milevska o přidělení bytu. Žadatel bude 

zařazen do evidence žadatelů o obecní byt. 

38/12 Rada obce projednala oznámení paní Lucie Dědičové o ukončení nájmu v obecním bytě č. 4 

na adrese 8.května 295, Bernartice. Rada souhlasí s ukončením nájemného vztahu k 29.2.2012. 

39/12 Rada obce projednala  a schvaluje pronájem bytu č.4 na adrese 8.května 295, Bernartice 

panu Jiřímu Čtverákovi z Rataj od 1.3.2012 a pověřuje starostu podpisem nájemní smlouvy. 

40/12 Rada obce projednala a schvaluje podání žádosti o dotaci v grantovém programu 

Jihočeského kraje „Nemovité kulturní památky“ na akci:“Oprava zvoničky na kapličce 

v Jestřebicích“. Rada pověřuje starostu vypracováním a podáním žádosti. 

41/12 Rada obce projednala a schvaluje podání žádostí o dotaci v grantovém programu 

Jihočeského kraje „Obnova drobné sakrální architektury v krajině“ na akce: 

Oprava střechy a zvoničky kapličky ve Svatkovicích 

Oprava božích muk u mostu v Srlíně – směr Opařany na pozemkové parcele č. 794/3 k.ú. Srlín 

Oprava křížku ve Zběšicích. 

Rada pověřuje starostu vypracováním a podáním žádostí. 

42/12 Rada obce projednala  a schválila rozpočtové opatření č. 2/2012. V oblasti příjmů +95 837,-

Kč, v oblasti výdajů +9 383,-Kč a v oblasti financování +86 454,-Kč. 

43/12 Rada obce projednala a schválila smlouvu o kontrolní činnosti mezi obcí Bernartice  a Ing. 

Miloslavem Bílkem z Tábora  . Předmětem smlouvy je výkon koordinátora BOZP na akci „Sběrný 

dvůr Bernartice“. Sjednaná cena je 40 000,-Kč včetně DPH. Rada pověřila starostu podpisem 

smlouvy. 



44/12 Rada obce projednala a schválila smlouvu o zajištění výstavy mezi obcí  a Asociací nositelů 

legionářských tradic Praha. Předmětem smlouvy je pronájem putovní výstavy k 70. výročí operace 

„Antropoid“, spojená s tragickými událostmi roku 1942 v Bernarticích. Sjednaná cena je 10 000,-

Kč plus DPH. Rada pověřila starostu podpisem smlouvy. 

45/12 Rada obce projednala a schválila provedení veřejnosprávní kontroly v příspěvkové 

organizaci obce Bernartice ZŠ a MŠ Bernartice. Předmětem kontroly bylo hospodaření 

s příspěvkem obce Bernartice na provoz školy za období roku 2011. Kontrola byla provedena dne 

7.3. a 8.3. 2012. Provedením kontroly rada pověřila Hanu Cibulkovou z Tábora a Pavlu 

Čížkovou z Bojenic. 

46/12 Rada obce projednala a schválila konání jednání zastupitelstva obce Bernartice dne 

15.3.2012 od 19,00 hodin v malém sále sokolovny v Bernarticích a program jednání. 

47/12 Rada obce projednala  a schválila žádost paní Pavlíny Minářové, 8.května 295, 398 43 

Bernartice o ukončení nájmu bytu č.1 na této adrese dohodou k 31.3.2012. Rada schválila 

pronájem tohoto bytu žadateli panu Vítovcovi z Rataj od 1.4.2012. Žadatel musí splňovat 

podmínky pro sjednání nájemného vztahu podle podmínek poskytovatele dotace. Rada pověřila 

starostu podpisem nájemní smlouvy.  

48/12 Rada obce projednala žádost pana Oldřicha Mikoty, Písecké Předměstí 1349, 399 01 

Milevsko, o odkup pozemku obce Bernartice parc. č. 464/3 v k.ú. Zběšice o velikosti 6096 m2. 

Rada nedoporučuje zastupitelstvu schválení záměru prodeje tohoto pozemku. 

49/12 Rada obce projednala žádosti o přidělení bytů v DPS Bernartice žadatelů Hany 

Mikoláškové, Svitavy, Jindřicha Žižky z Bernartic a Marie Staré z Branic. Žadatelé budou 

zařazeni do evidence žadatelů o přidělení bytu v DPS Bernartice.  

50/12 Rada obce projednala žádosti o přidělení bytů žadatelů manželů Danuše a Františka 

Fryčových z Blatné. Žadatelé budou zařazeni do evidence žadatelů o přidělení bytu. 

51/12 Rada obce projednala novou žádost společnosti E.ON, Distribuce a.s. zastoupené 

společností E.ON Česká republika s.r.o. České Budějovice o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí 

o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu. Rada ruší usnesení č. 22/12 z 31.1.2012 a 

schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení práva odpovídajícího věcnému břemenu mezi obcí 

Bernartice a společností E.ON, Distribuce a.s Předmětem smlouvy je vedení kabelu NN po 

pozemcích 608/1 a 615/4 v k.ú. Zběšice stavby „Zběšice č.p. 7, Mareš, kabel NN“ a pověřuje 

starostu podpisem smlouvy.   

52/12 Rada obce projednala nabídku společnosti ŘSD, správa České Budějovice o bezplatném 

převodu pozemků pod chodníky v Bernarticích, které jsou v jejich majetku. Obec musí na své 

náklady nechat zpracovat oddělovací geometrický plán. Rada schvaluje záměr zpracování 

oddělovacího geometrického plánu, pověřuje starostu zabezpečením zpracování oddělovacího 

geometrického plánu a doporučuje zastupitelstvu obce přijetí takto vzniklých pozemků do majetku 

obce Bernartice. 

53/12 Rada obce projednala a v souladu s vnitřní směrnicí obce č.25 schvaluje zhotovitelem druhé 

etapy akce „Bezdrátový rozhlas – obec Bernartice“ společnost SOFT rádio s.r.o., Mokrého 202/1, 

38901 Vodňany Za nabídkovou cenu 149820,-Kč. Bezdrátový rozhlas bude umístěn v částech 

Zběšice, Svatkovice, Bojenice, Jestřebice, Kolišov. 

Dále schvaluje umístění dvou vysílacích míst v Písecké ulici a jednoho v Milevské ulici 

s nabídkovou cenou 33 120,-Kč včetně DPH. Zde budou rozhlasy  umístěny z důvodu 

neopravitelnosti současného, zde umístěného zařízení. Rada pověřuje starostu podpisem smluv. 

54/12 Rada obce projednala a doporučuje zastupitelstvu obce ke schválení podání žádosti o 

bezúplatný převod pozemku č. 890 v k.ú. Svatkovice z majetku Pozemkového fondu ČR  do 

majetku obce Bernartice. 

55/12 Rada obce projednala oznámení pana Václava Krčila, vedoucího pošty Bernartice, o změně 

provozní doby pošty Bernartice – viz. návrh. Tento materiál bude předložen k projednání a 

vyjádření zastupitelstva obce. 



Rada nesouhlasí s omezením provozní doby a zavření pobočky v sobotu. Navrhuje tuto provozní 

dobu: 

Po:  8,30 – 12  14 – 17  Čt:  8,30 – 12  14 – 16 

Út: 8,30 – 12  14 – 16  Pá:  8,30 – 12   14 – 17 

St: 8,30 – 12  14 – 17  So:  8,30 -   9,30  

56/12 Rada obce projednala návrh smlouvy mezi Telefónica Czech Republic a.s., Praha a ZŠ a 

MŠ Bernartice  Rada doporučuje řediteli ZŠ a MŠ uzavření smlouvy v navržené podobě a souhlasí 

s výměnou vysílacího zařízení podle přílohy smlouvy. 

57/12 Rada obce projednala a schvaluje dodatek č.1/2012 mezi obcí Bernartice  a společností 

COMPAG Votice s.r.o . Předmětem smlouvy je navýšení roční ceny za svoz a likvidaci odpadu na 

částku  476 314,-Kč bez DPH, v důsledku nárůstu vyvážených nádob. Rada pověřuje starostu 

podpisem smlouvy. 

58/12 Rada obce projednala a schvaluje podání žádosti o dotaci v grantovém programu Jč. Kraje:  

Podpora rekonstrukcí a oprav požárních nádrží (návesních rybníčků) v obcích na akci: „Oprava 

požární nádrže v Bojenicích“, parcela č. 67 v k.ú. Bojenice. Podíl obce bude 50 000,-Kč. Rada 

schvaluje použití finančních prostředků z rozpočtu obce určených na tuto akci a pověřuje starostu 

vypracováním a podáním žádosti. 

59/12 Rada obce projednala a schvaluje podání žádosti o investiční dotaci v grantovém programu 

Jč.kraje na podporu jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí Jč. kraje na akci:“Nákup hasičské 

stříkačky pro zásah pro JPO III Bernartice“. Rada pověřuje starostu vypracováním a podáním 

žádosti. 

60/12 Rada obce projednala a schvaluje podání žádosti o dotaci v grantovém programu Jč. Kraje: 

Podpora zřízení bezpečnostních prvků na pozemních komunikacích“ na záměr pořízení 

informačních měřičů rychlosti v místech Svatkovice, Bilinka a Milevská ulice Bernartice, vše na 

silnici II/105. Název akce: „Bezpečně po II/105“. Rada pověřuje starostu vypracováním a 

podáním žádosti. 

61/12 Rada obce projednala a schvaluje podání žádostí o dotace v programu Jč. Kraje :“Úcta 

k předkům“ na akce: „Oprava pomníčku padlých“ ve Svatkovicích na parcele č. 221 k.ú. 

Svatkovice a oprava společného hrobu obětí druhé světové války na bernartické hřbitově. Rada 

pověřuje starostu vypracováním a podáním žádosti. 

62/12 Rada obce projednala a schvaluje podání žádosti o grant v grantovém programu Jč. Kraje: 

„Podpora živé kultury“ na akci: „Bernfest 2012“ konanou v srpnu letošního roku. Rada pověřuje 

starostu vypracováním a podáním žádosti. 

63/12 Rada obce projednala a schválila podání žádosti o grant v grantovém programu Jč. Kraje: 

„Podpora výstavby a obnovy vodohospodářské infrastruktury“ na akci: „Oprava kanalizace 

v Milevské ulici“. Rada pověřuje starostu vypracováním a podáním žádosti. 

Usnesení: ZO bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce od zasedání zastupitelstva dne 22.12. 

2011 . 

Schváleno 14 hlasy. 
 

 

3. Projednat a vzít na vědomí rozpočtové opatření č. 17/2011, č.1/2012 a 2/2012 

Zastupitelstvo obce Bernartice projednalo a vzalo na vědomí předložená rozpočtová opatření. 

Bylo dohodnuto, že by se v průběhu roku zasílalo průběžné plnění rozpočtu zastupitelům na jejich 

mailové adresy, pokud je poskytnou. 

 

Usnesení: ZO bere na vědomí Rozpočtové opatření č.17/2011 v oblasti příjmů -40 280,-Kč, 

v oblasti výdajů 274 618,-Kč, v oblasti financování 314 898,80Kč.  

Rozpočtové opatření č.1/2012 v oblasti příjmů -131659,-Kč, v oblasti výdajů -40306,23Kč, 

v oblasti financování 224 852,77Kč.  



Rozpočtové opatření č.2/2012 v oblasti příjmů +95837,-Kč, v oblasti výdajů 9 383,-Kč, v oblasti 

financování +86 454,- Kč.  

Schváleno 14 hlasy. 
 

4. Projednat a schválit přijetí do majetku obce stavbu polní cesty v k.ú. Rakov u 

Svatkovic   
S výše uvedenou stavbou přítomné blíže seznámil pan Tupý. Podotkl, že se sice nepovedlo 

prosadit vše, co bylo v původním návrhu na vybudování, ale i každý takto hotový úsek cest je 

přínosem pro náš obvod. Zastupitelé poté schválili přijetí stavby do majetku obce s tím, že se o ni 

budeme dále starat. 

Usnesení: ZO schvaluje přijetí do majetku obce Bernartice stavbu polní cesty na parcelách č. 935, 

936 a části 934 v k.ú. Rakov u Svatkovic v hodnotě 1 517 439,-Kč a schvaluje Protokol č.j. : 6051/ 

2012 – MZE – 130718 o předání a převzetí účelové komunikace mezi obcí Bernartice, IČ 

00249530 a ČR – Ministerstvem zemědělství Pozemkovým úřadem Písek IČ 00020478, Nádražní 

1988, 397 01 Písek a pověřuje starostu podpisem protokolu. 

Schváleno 14 hlasy. 
 

5. Projednat a schválit podání žádosti k PF ČR o bezúplatný převod pozemků v k.ú. 

Srlín do majetku obce.          

Starosta seznámil přítomné s pozemky, které jsou v k.ú. Srlín a s jejich případným využitím. 

Žádné další dotazy nebyly.  

Usnesení: ZO schvaluje podání žádosti o bezúplatný převod pozemků parc. č. 82/3. 88/11 a 88/12 

v k. ú. Srlín z majetku Pozemkového fondu ČR Praha 3, Husinecká 1024/11a, IČ 45797072 do 

majetku obce Bernartice a pověřuje starostu vypracováním a podáním žádosti .  

Schváleno 14 hlasy. 
 

6  Projednat  a schválit   materiál společnosti ČEVAK a.s. vodné a stočné na další období . 

Starosta seznámil všechny přítomné s obdrženým návrhem od ČEVAKu, s tím, že musí 

proběhnout projednání a schválení na další zúčtovací období. Konstatoval, že se mu podařilo 

domluvit stejnou výši, jako v období minulém, takže vše zůstává nezměněno. 

V diskusi pan Hrádek podotkl, že Čevak je dceřinou společností AVE, a že by možná nebylo od 

věci, nechat si zpracovat i jiné nabídky, protože tyto společnosti mezi sebou soupeří. Je dobré, že 

vše funguje již mnoho let bez problémů, není nutné hned měnit dodavatele, ale pouze znát jiné 

možnosti. Po krátké diskusi dospěli zastupitelé k návrhu usnesení. 

Usnesení: ZO schvaluje cenu vodného a stočného pro provozování vodohospodářského majetku 

obce Bernartice provozovaným společností ČEVAK a.s. , Severní 8 / 2264, 370 10 Č Budějovice 

IČ 608 49 657 ve výši: vodné 40,60 Kč, stočné 24,30 Kč bez DPH , výši nájemného a režim 

odvodu nájemného podle předloženého návrhu pro období od 1. 4. 2012 do 31. 3. 2013 a pověřuje 

starostu podpisem těchto dokumentů. 

Schváleno 14 hlasy. 
 

 

7. Projednat a schválit smlouvu mezi obcí Bernartice a Římskokatolickou církví   
Využití a potřebu finančních prostředků pro Římskokatolickou farnost přišel zastupitelům  

zdůvodnit pan Pius Zdeněk Vágner. Jedná se o dofinancování grantu na opravu střechy kaple sv. 

Rozálie . Po konzultaci s panem Novákem, je nutné tuto krytinu vyměnit, neboť se na mnoha 

místech ve špatném stavu. Předpokládané náklady jsou ve výši 275 000,- Kč. Je jednáno i 

s památkovým úřadem, obec žádá o poskytnutí prostředků ve výši 50 000,-Kč. Pro krátké diskusi 

pan Vágner  seznámil přítomné s plánovanými úpravami fary v Bernarticích a s jejím využitím. 

 



Usnesení: ZO schvaluje smlouvu o poskytnutí finančních prostředků ve výši 50 000,- Kč 

z rozpočtu obce mezi obcí Bernartice a Římskokatolickou církví U Bažantnice 556, 399 01 

Milevsko, farnost Bernartice, IČ 69114391 v plném znění.  

Schváleno 14 hlasy. 
 

8. Projednat a schválit darovací smlouvu mezi obcí Bernartice a Centrem pro zdravotně 

postižené Jč kraje Písek  

Starosta přítomné seznámil s tím, že sice příspěvek ve výši 2000,-Kč schválila rada, ale je nutné 

ještě schválit zastupitelstvem obce. Z diskuse vyplynul požadavek, aby bylo doloženo, k jakému 

účelu bude náš příspěvek využit, zjistit oč se vlastně jedná, a čím se toto centrum zabývá. Částka 

není vysoká, ale mělo by se dávat či poskytovat spolkům, které mají návaznost na naši obec. 

Dneska je mnoho spolků, kde nevíme kam peníze mizí. Měl by být vidět přínos pro obec. 

Usnesení: ZO schvaluje darovací smlouvu o poskytnutí finančních prostředků ve výši 2 000,- Kč 

mezi obcí Bernartice a Centrem pro zdravotně postižené Jihočeského kraje o. s. Palackého sady 

185 , 397 01 Písek, IČ 265 94 463 v plném znění. 

Schváleno 13 hlasy, jeden se zdržel hlasování. 
 

9. Projednat žádost o koupi a schválit záměr prodeje obecního pozemku v k.ú.Zběšice   
Starosta seznámil přítomné se záměrem žadatele o tento pozemek. Jedná se o pozemek na okraji 

našeho území, sousedí s katastrem Rataje. Rada obce nedoporučuje zastupitelům schválení 

záměru.   

Usnesení:ZO neschvaluje záměr prodeje obecního pozemku parc. č. 464/3 v k.ú. Zběšice. 

Schváleno 14 hlasy. 
 

10. Projednat oznámenou změnu hodin pro veřejnost od Pošty Bernartice. 

Na úvod projednávání tohoto bodu předal starosta slovo vedoucímu Pošty v Bernarticích panu 

Krčilovi, který přítomným vysvětlil důvody, které jej vedly k tomuto záměru – změně hodin pro 

veřejnost. Pan Krčil předložil přítomným návrh nové otevírací doby. Největší připomínky byly 

k návrhu uzavření pošty v sobotu. Po rozsáhlé diskusi dospěli zastupitelé k tomuto návrhu 

usnesení:  

Zastupitelstvo obce Bernartice nesouhlasí s návrhem změny provozní doby Pošty Bernartice 

předloženým Českou poštou. Zastupitelstvo obce požaduje zachování provozní doby 

v minimálním rozsahu provozní doby v pondělí a ve středu do 17,00 hodin a v sobotu v rozsahu 

alespoň 1 hodiny. 

Schváleno 14 hlasy. 
 

11. Projednat Výsledek hospodaření společnosti Bernartice s.r.o. za rok 2011  

Starosta seznámil přítomné s finančními prostředky, s tím, že velké náklady jsou na opravách 

kotlů u bytů. Výsledem – ztráta v hospodaření bude pokryta z kladného hospodaření roku 2012. 

Byla vznesena připomínka, že ztrátové hospodaření na sebe vždy více upozorňuje.  

Usnesení: ZO schvaluje výsledek hospodaření společnosti Bernartice s.r.o. za rok 2011. 

Výsledkem je ztráta ve výši 36 141,58 Kč. Schvaluje vyrovnání ztráty z kladného výsledku 

hospodaření roku 2012.  

Schváleno 14 hlasy. 
 

12. Diskuse. 

Na úvod diskuse seznámil přítomné ředitel školy Mgr. Petr Vašíček se stavy a počty žáků v naší 

základní škole, seznámil s proběhlým zápisem do 1. třídy, kolik dětí nám chybí do tabulkových 

počtů, dále o vyhlášených grantech, ty se ale týkají jen středních škol a tím se nám zřejmě již 

nepodaří naši školu dokončit podle původních představ. Příští úterý nám přijedou změřit množství 

azbestu v tělocvičně. Doufejme, že po rekonstrukci tělocvičny budeme v mezích povolených 



limitů. Dále se diskutovalo o optimalizaci školství jako celku, že je dneska snaha vše 

centralizovat, čímž na tom budou nejhůře školy na malých obcích. 

Jiří Pinc seznámil přítomné  s tím, že má nabídky na nové nákladní auto pro obec od dvou firem 

(Man, Iveco) a ještě čeká na jednu, poté se budou moci zastupitelé rozhodnout, hlavně aby nové 

auto splňovalo naše požadavky, co potřebujeme dělat. S nákupem souvisí i případný servis apod. 

Cenové nabídky jsou těsně pod 2 mil. Kč. 

Starosta seznámil přítomné s jednáním na krajském úřadě, kde se probírala celková uzávěra 

Žďákovského mostu na 36 týdnů, vše by mělo jít přes nás. Dneska již přes nás projíždí veškerá 

nákladní doprava. Dále seznámil se zahájením výstavby sběrného dvora – bylo předáno staveniště. 

Lokalita Posvátný – chybí pouze elektřina. Dále informoval o návrhu zavést 1x týdně místní 

dopravu z Bechyňky na náměstí a zpět pro naše seniory, zájem by snad byl, uvidí se jaký bude 

ohlas. Bylo konstatováno, aby to nebyl pro naši obec velký luxus, protože mnozí se raději projdou, 

není to zas tak velký úsek. 

Pan Tupý vznesl dotaz, jak proběhlo jednání u řadovek ohledně průjezdů kolem pana Samce. 

Bude zpracováno posouzení od statika. Měla by být snaha případnou dopravu směřovat dále od 

stavby a případně zpevnit povrch tohoto vjezdu mezi řadovky.   

Tupý: požadavek, zda by bylo možné posílat i pozvánky na zastupitelstvo mailem, stejně tak 

výpisy z jednání rady. 

Starosta: Čs. spořitelna začne souběh s pojízdnou pobočkou, aby si to vyzkoušeli 

Jednání o bankomat ČSOB – proběhne konzultace o možnosti umístění. 

Veřejná služba – Veřejně prospěšné práce (VPP) – maximálně bude pracovat jeden člověk, zřejmě 

tato možnost bude končit, budou ale pracovníci, kteří si budou chtít udržet dávky – budou mít 

požadavek si určité předepsané hodiny odpracovat, měli bychom mít někoho, kdo by jejich 

činnost organizoval, dělal s nimi a řídil je. Svazek obcí toto bude zastřešovat, ale v místě výkonu 

by musel být některý zaměstnanec, který by jejich činnost řídil. 

Hrádek: Dotaz, zda by to nemohl dělat někdo ze současných stávajících zaměstnanců. Řídil by je a 

organizoval by jim činnost. 

Starosta: Bezdrátový rozhlas – příští týden by měli přiject a připravovat rozšíření do dalších 

místních částí. 

Hrádek: dotaz na zmíněnou úpravu mzdy řediteli – odpověď starosty - odvíjí se od tarifních 

tabulek. 

Tupý: dotaz na výběrová řízení na ředitele základních škol – vždy záleží na zřizovatelích 

jednotlivých škol. Další dotaz – soutěž vesnice roku – zda se budeme přihlašovat – ano, vždy se 

najde inspirace co zlepšovat a v čem soutěžit.   

V závěru starosta poděkoval všem sponzorům obecního plesu a těm, kteří vše připravili, a pozval 

na další blížící se kulturní akce: 17.3. maškarní v Srlíně, 31.3. heligonky v sokolovně od 14,00 

hodin, 31.3. divadlo v Srlíně od 19,00 hodin a 31.3 bál ve Svatkovicích.   
 

13. Závěr - Usnesení. 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast na zasedání 

 

U s n e s e n í   č. 9 
z jednání zastupitelstva obce Bernartice, konaného dne 15.3.2012 v malém sále sokolovny v 

Bernarticích. 

 

1. Bere na vědomí: 

 zpráva o činnosti rady obce od zasedání zastupitelstva obce dne  22.12.2011       

 bere na vědomí rozpočtové opatření č.17/2011 v oblasti příjmů - 40280,-Kč, v oblasti výdajů 

274 618,-Kč, v oblasti financování 314 898,80Kč  



 bere na vědomí   rozpočtové opatření č.1/2012 v oblasti příjmů -1310659,-Kč, v oblasti výdajů 

-40 306,23Kč, v oblasti financování 224852,77Kč,   

 bere na vědomí   rozpočtové opatření č 2/2012 v oblasti příjmů 95 837,- Kč, v oblasti výdajů 

9383,- Kč a v oblasti financování +86 454,- Kč. 
 

 

2. Schvaluje: 

 doplňující bod programu jednání zastupitelstva – projednat a schválit výsledek hospodaření 

společnosti Bernartice s.r.o.  

 vyjmutí bodu č.10 z programu jednání zastupitelstva 

 program jednání zastupitelstva obce 

  přijetí do majetku obce Bernartice stavbu polní cesty na parcelách č. 935, 936 a části 934 v k.ú. 

Rakov u Svatkovic v hodnotě 1 517 439,-Kč a schvaluje Protokol č.j. : 6051/ 2012 – MZE – 

130718 o předání a převzetí účelové komunikace mezi obcí Bernartice, IČ 00249530 a ČR – 

Ministerstvem zemědělství Pozemkovým úřadem Písek IČ 00020478, Nádražní 1988, 397 01 

Písek a pověřuje starostu podpisem protokolu.  

 podání žádosti o bezúplatný převod pozemků parc. č. 82/3. 88/11 a 88/12 v k. ú. Srlín z majetku 

Pozemkového fondu ČR Praha 3, Husinecká 1024/11a, IČ 45797072 do majetku obce 

Bernartice a pověřuje starostu vypracováním a podáním žádosti . 

 cenu vodného a stočného pro provozování vodohospodářského majetku obce Bernartice 

provozovaným společností ČEVAK a.s. , Severní 8 / 2264, 370 10 Č Budějovice IČ 608 49 657 

ve výši: vodné 40,60 Kč, stočné 24,30 Kč bez DPH , výši nájemného a režim odvodu 

nájemného podle předloženého návrhu pro období od 1. 4. 2012 do 31. 3. 2013 a pověřuje 

starostu podpisem těchto dokumentů. 

 smlouvu o poskytnutí finančních prostředků ve výši 50 000,- Kč z rozpočtu obce mezi obcí 

Bernartice a Římskokatolickou církví U Bažantnice 556, 399 01 Milevsko, farnost Bernartice, 

IČ 69114391 v plném znění.  

 darovací smlouvu o poskytnutí finančních prostředků ve výši 2 000,- Kč mezi obcí Bernartice a 

Centrem pro zdravotně postižené Jihočeského kraje o. s. Palackého sady 185 , 397 01 Písek, IČ 

265 94 463 v plném znění. 

 výsledek hospodaření společnosti Bernartice s.r.o. za rok 2011. Výsledkem je ztráta ve výši 

36 141,58 Kč. ZO schvaluje vyrovnání ztráty z kladného výsledku hospodaření roku 2012.  

 

 3. Neschvaluje: 

 záměr prodeje obecního pozemku parc. č. 464/3 v k.ú. Zběšice. 

 

 4. Nesouhlasí: 

 s návrhem změny provozní doby České pošty v Bernarticích předloženým Českou poštou. 

 

    5.Požaduje: 

 zachování provozní doby  v minimálním rozsahu  provozní  doby v  pondělí a ve středu do 

17,00 hodin a v sobotu v rozsahu  alespoň 1 hodiny. 

 

Zapsal dne 15.3.2012:   Ing. Souhrada Zdeněk 

 

Ověřovatelé  :   Jaromír Fuka 

    Pius Zdeněk Vágner 

 

Starosta:   Souhrada  Pavel                                                                                                             


